

《单词百科:hypotension是什么意思?hypotension怎么发音?hypotension的解释和用法》

英语单词hypotension是什么意思?hypotension怎么读?hypotension怎么发音?简答网为您整理了hypotension的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hypotension怎么读

hypotension的读音:[, haɪ pə 'ten ʃ ə n]

hypotension的意思

1、n.血压过低;

hypotension的相关词组

1、orthostatic hypotension 直立性低血压;

hypotension的反义词

1、**hypertension** n.高血压;过度紧张;

hypotension的双语例句

1、Symptoms include altered mental status tachycardia hypotension and oliguria.

症状包括精神状态改变、心动过速、低血压和少尿.

2、This period of hypotension is usually associated with bradycardia, decreased pulse pressure, and decreased cardiac output.

在血压降低时期一般伴有心率减慢,脉压降低和心输出量减少.

3、CWI is caused by systemic hypotension, carotid stenosis or occlusion, microembolism.

引起CWI病因有全身低血压, 颈动脉狭窄或闭塞, 微栓塞.

4、During the hypotension, CVR and RVR showed a decline for 10—30 minutes.

BP下降 时, CVR及RVR降低,可?持10—30分钟.

5、Objective : To study the effect of sodium profile on dialysis hypotension.

目的: 观察可调钠血液透析在透析低血压的作用.

6、Shock and hypotension were equated.

休克和低血压被视为同等.

7、Here also discuss the traditional Chinese medicine about Ocular hypotension after surgery.

探讨了中医学对玻璃体视网膜手术后低眼压的认识.

8、Maintain normal cerebral perfusion pressure by avoiding hypotension and cerebral retraction.

维持正常脑灌注压.

9、The involved organs and hypotension affect the prognosis of the patients visibly.

受累脏器与低血压对预后有明显影响.

10、Objective To evaluate a new automatic multiple-drug delivery algorithm for controlled hypotension.

目的评价一种新的用于控制性降压的自动给药方案.

11、In severe poisoning, there be coma, convulsions, respiratory depression, hypotension, and arrhythmias.

重度中毒时,可出现昏迷、子痫、呼吸抑制、低血压和心律失常.

12、The treatment of hemodialysis-induced hypotension based on TCM syndrome differentiation was explored.

探讨血透相关性低血压的中医辨证治疗策略.

13、One interesting aspect was the prolonged period of post-operative hypotension effect.

由于白内障术后可有1~7%发生青光眼的可能,应有术后隅角镜的检查而小心追踪.

14、Canclusion: SMI is an effective and safe drug for treating essential hypotension.

结论:生脉注射液是治疗原发性低血压的一种有效而安全的药物.

15、Injection after administration and sometimes there may be postural hypotension.

注射给药后,有时可出现体位性低血压.

以上是简答网为您整理的hypotension怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于hypotension的用法、hypotension的释义、hypotension的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypotension>